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آیت اله »سیدابراهیم رییسی« در جلسه 
اخیر شورای عالی قوه قضائیه، ضمن 
گرامی داشت ســی ویکمین سالگرد 
ارتحال امام خمینــی)ره(، صیانت از 
خط امام و مکتب سیاسی آن حضرت 
را وظیفه ای همگانی دانســت. وی در 
این جلســه پیرامون مسائل مختلف 
این روزها که در ســطح جامعه رخ داد 
دستورهای مهمی ابلاغ کرد. در ادامه 
بخش هــای از این نشســت را مرور 

می کنیم.
قانون گریــزی ضدارزش اســت و 
هیچ کسی در هیچ جایگاهی نباید به 
خود اجــازه دهد قانــون را دور بزند یا از آن 

تخطی کند.
اگر در اجرای عدالت اولویت ها درنظر 
گرفته نشود، به جای برخورد با قاچاق 
ســازمان یافته با کولبران برخورد می شود و 
به جای تخریــب ســاختمان های مجلل و 
شــبه کاخ هایی که به صــورت غیرمجاز و 
غیرقانونی ســاخته می شــوند، با آلونک ها 
برخورد می شــود که این رویه اصلًا درست 

نیست.
شهرداری ها و دســتگاه هایی چون 
جهاد کشاورزی باید در اجرای قانون 
و برخورد با تخلفات با کســانی که با پول و 
ثروت هنگفت، در مناطق خوش آب وهوا به 
صورت غیرمجــاز ساخت وســاز می کنند 
برخورد کنند؛ در برخورد با قاچاق نیز اگر با 
دانه درشت ها و قاچاق سازمان یافته برخورد 
قاطع شود، موارد کوچک و جزئی هم تمام 

می شود.
برخورد عبرت آموز بــا عامل جنایت 

گیلان
برخورد دستگاه قضا با عامل جنایت 
گیلان عبرت آموز خواهد بود؛ چراکه 
یکی از علل و عوامل اصلی حوادث و جنایاتی 
نابخشودنی هم چون حادثه گیلان دوری از 

اخلاق و معنویت است.
اعتراضات مردمی در ۲۷شهر آمریکا 
پس از قتل ناجوانمردانه یک شهروند 
رنگین پوست به دست پلیس این کشور فریاد 
بلند مردمی است که سال هاست حقوق شان 
زیر سایه نژادپرستی نظام استکباری آمریکا 
و دیگر کشورهای غربی نادیده گرفته شده 

است.
آمریکای بی نقــاب بزرگ ترین ناقض 

حقوق بشر
امروز با هویدا شــدن چهره بی نقاب 
آمریکا بر همگان ثابت شده این کشور 
بزرگ ترین ناقض حقوق بشر و قطع نامه های 
 ســازمان ملــل و میثاق هــای بین المللی
 است و معترضان آمریکایی با شعار »بگذارید 
 نفــس بکشــیم«، مدیریــت ایــن نظام
 استکباری و مدعیان حقوق بشر در غرب و 
ایادی آن ها در منطقه را به چالش کشیده اند 
که امید اســت آتش این خشــم دامن گیر 
رهبران نظام ســلطه شــود و آن ها را به زیر 

بکشد.
سفارش به مسئولان استان ها

مســئولان اســتان ها باید به شدت 
مراقبت کنند که برای تأمین مسکن 
و نیاز کارکنان و قضات، مســیرهای کاملًا 
قانونی طی شــود؛ چراکه سوءاســتفاده از 
جایگاه و موقعیت های شغلی به قیمت آبروی 
دادگســتری تمام می شــود. با تأمین نیاز 
موافقیم، اما نه به قیمت آبروی دادگستری؛ 
مقام معظم رهبری نیز فرمودند حتی نباید 
مســجد و مــدارس علمیه هــم در زمین 

غیرقانونی ساخته شود.
موضوع بازنگری در نحوه اعمال ماده 
۴۷۷ قانون آیین دادرســی کیفری 
مبنی بر اعــاده دادرســی درخصوص آرای 
صادره از محاکم که خلاف بین شرع یا قانون 
تشخیص داده می شود نیز در دستور کار دو 
جلسه اخیر شــورای عالی قوه قضائیه قرار 
گرفت کــه پــس از بررســی های دقیق و 
کارشناســی، جمع بندی در این موضوع به 
 کمیســیون تخصصی به ریاست معاون اول
  قــوه قضائیه ارجاع شــد تــا نتیجه جهت
 تصویب نهایی به رئیس قوه قضائیه تقدیم 

شود.
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مراسم افتتاح نمایشگاه نقش نیروی هوایی ارتش در دفاع مقدس و موزه هوانوردی و دفاع مقدس در 
ستاد فرماندهی نیروی هوایی جمهوری اسلامی ایران با حضور سردار »بهمن کارگر« رئیس بنیاد 
حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس و »عزیزنصیرزاده« فرمانده نیروی هوایی ارتش جمهوری 
اسلامی ایران برگزار شد.                                                                            شهاب الدین قیومی / خبرگزاری مهر

جلسه ستاد اقتصاد مقاومتی به ریاســت »جهانگیری« معاون اول رئیس جمهوری در ساختمان 
کوثر برگزار شد.

محمد بابایی / خبرگزاری ایرنا

ادامه از صفحه یک...
 معترض در پیامی توئیتری از اقدام ســرویس 
مخفی آمریکا برای ســرکوب معترضان تشکر 

کرده و اقدام آن ها را عالی برشمرده است.
اعمالِ محدودیت گســترده برای 

آنتیفا
 ایــن نــوع جهت گیــری منفــی ازســوی 
رئیس جمهورکشوری که همواره در طی سالیان 
طولانی، ادعای رعایت اصول و حقوق بشــری 
را داشــته برمیزان عصبانیت و خشم معترضان 
افزوده و شــرایط داخلــی بســیاری از ایالات 
آمریکایی را غیرقابل کنترل ســاخته است. به 
گونه ای که وزارت دادگســتری آمریکا با انتشار 
بیانیه ای ضمن تاکید بر ضرورت مقابله با شرایط 
ایجاد شده، ادعا کرد: برخی از گروه های تندرو و 
آَشوب طلب، سعی دارند از وضع موجود به نفع 
برنامه های افراطی و اهداف خود استفاده کنند و 

خواهان مقابله جدی با آن ها شد.
در این میان به کاربــردن عناوین خاصی برای 
جنبش های ضدنژادپرســتانه آنتیفا هم چون 
»تروریســم داخلی« برای نشــان دادن عمق 
نارضایتــی دولت و شــدت محکومیــتِ اقدام 
معترضــان از ســوی وزارت دادگســتری و 
رئیس جمهور این کشــور مــورد واکنش و نقد 
بســیاری قرار گرفته اســت. در کنار بی نظمی 
مواضع سیاســی داخلــی، اتهام زنــی مقامات 
سیاسی آمریکا به دولت های مخالفِ سیاست های 
نژادپرستانه آمریکایی، هم چون ایران و روسیه 
به جرم دســت داشــتن در افزایش اعتراضات 
هم بالا گرفته اســت و مقامات سیاسیِ همراه 
سیاست های ترامپ نیز در همین راستا مدعی 
دخالت پنهانی دولت های روسیه، چین، ایران 
در شعله ورساختن هر چه بیشتر آتش اعتراضات 

شده اند.
گسترش ناآرامی ها با سیاست های 

ترامپ
در همین راستا، مشاور امنیت ملی کاخ سفید 
برای بی اثردانســتن این مداخــلات پنهانی، 
ادعا کرده اســت که پیش از ایــن بحران های 
این چنینی در آمریکا پشت سر گذاشته شده و 
این دولت به زودی بر این بحران هم غلبه خواهد 
کرد. این درحالی اســت که نماینده دموکرات 
ایالت مینیاسوتا که خود نیز فردی سیاه پوست 
اســت، اظهارات تهییج آمیز ترامپ برای مقابله 
با معترضان را نقد و عنوان کرده اســت که این 
اظهارات باید در بالاترین سطح محکوم شوند و 
تا آن زمان هیچ سیاه پوستی برای احقاق حقوق 

قانونی خود نباید از پای بنشیند.
»خشــونت پلیس« به همراه »بی عدالتی های 
 نژادی«  دومعضل بزرگی هستند که شهروندان 
سیاه پوست آمریکایی بارها به دلایل مختلف با 
آن مواجه شده اند و به رغم دستاوردهای جنبش 
حقوق مدنی دردهــه1960 آمریکا هم چنان با 
آن دست وپنجه نرم می کنند. »نانسی پلوسی« 
رئیس مجلس نمایندگان آمریکا، در همین رابطه 
ترامپ را به خاطر آتش افــروزی در اعتراضات 
داخلی به جای متحدکردن کشور، متهم ساخته 
است. گفته می شود، بســیاری ازایالات درگیر 
در وضعیت نامناسبی به ســر می برند. در ایالت 
کالیفرنیا، حالت فوق العاده ازسوی فرماندار این 
کشور عنوان شده اســت و در اقدامی بی سابقه 
یگان هــای ویژه در سراســر خیابان هــا برای 
سرکوب معترضان مستقر شده اند. خبرگزاری 
»آسوشیتدپرس« نیز تعداد افراد دستگیرشده 
دراعتراضات مردمی ایــالات مختلف آمریکا را 
نزدیک به چهارهزار و صــد نفر عنوان کرده و از 
آتش ســوزی چند خودرو نزدیک به کاخ سفید 

خبر داده است.
راه حل نظامی برای معضلِ انسانی

تظاهرکننــدگان شــعارهایی نظیــر 
»زندگی سیاه پوستان ارزشــمند است«، »مرا 
نزن«، »نمی توانم نفس بکشــم« ســر دادند و 
به این طریق، نحوه اقدامــت پلیس را با جامعه 
سیاه پوســتان آمریکایی نقد کردند. درمقابله با 
شعارهای مطرح شده، ترامپ تنها به این جمله 
تهدیدآمیز بســنده کرده اســت: »ارتش برای 
آرام کردن حوادث در حالت آماده باش است«. 
تظاهرات انجام شده علیه مبارزه با تبعیض نژادی 
گسترده تنها به داخل آمریکا منحصر نشده و در 
بیش از ده ها کشور دیگر ادامه پیدا کرده است. 
ضمن اینکه مقامات سیاســی بســیاری اقدام 
صورت گرفته علیه یک فردِ سیاه پوست را مورد 
نکوهش قرار داده اند؛ فرانســه، لندن، انگلیس، 

تورنتو برخی از این کشورها بوده اند.
بسیاری از کارشناسان آمریکایی، در واکنش به 
اظهارات جنجالی ترامپ در رابطه با معترضات 
جریان مخالف نژادپرستی، عنوان کرده اند که این 
اقدام ترامپ در راستای جذب رأی در انتخابات 
آتی آمریکا، بیشتر از سوی سفیدپوستانی است 
که رویکردهای نژادی عمیقی داشته و جمعیت 
قابل توجهی را در ایالات مختلف آمریکا به خود 
اختصاص می دهند. این عده با انتقاد از عملکرد 
آقای رئیس جمهور، سعی در تغییر شعار »دوباره 
آمریکای بزرگ« ترامپ بــه »دوباره آمریکای 
سفیدپوستان« داشته و معتقد هستند اقدامات 
این چنینی ترامپ روزبه روز از میزان محبوبیت 

وی کسر خواهد کرد.
درحال حاضر، پلیسِ قاتل جورج فلوید بازداشت 
شده و در زندان به سر می برد با این حال این اقدام 
نتوانسته آتش خشم مردم را فروبنشاند. گفته 
می شود از بین ایالات درگیر اعتراض، در بیش 
از 16ایالت آمریکا حکومت نظامی برقرار شده 
و از پنتاگون نیز برای فرونشــاندن سرکوب ها 

درخواست کمک شده است.

نخستین میهمان های جلسه غیرعلنی مجلس یازدهمواکنش سخنگوی دولت به خبر تهدیدشدن وزیر بهداشت به برکناری
خبرآنلاین: سخنگوی دولت به پرسشی درباره خبر تهدیدشدن »سعیدنمکی« به برکناری از سوی رئیس دفتر رئیس جمهور 

پاسخ داد.
»علی ربیعی« گفت: دوستی دیرینه ای با آقای نمکی دارم و عموماً زیاد با هم صحبت می کنیم. این خبر را تکذیب می کنم، از آن 
فردی که چنین موضوعی را مطرح کرد هم می خواهیم با دقت حرف بزند. وی ادامه داد: خبری که مبنای واقعی ندارد مردم را 
نگران می کند؛ آقای واعظی رئیس دفتردولت هستند، بدیهی است دیدگاه ونظرات رئیس جمهور گاهی تلخ وگاهی حساب کشانه 
نسبت به دستگاه هاست؛ من حداقل با شناختی که ازسال۷0 از آقای روحانی دارم و با ایشان کارمی کنم و با شناختی که از آقای 

واعظی دارم مطمئن هستم غیر از نظر رئیس جمهور اقدامی انجام نمی دهند.

ایلنا: سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی، از برگزاری جلسه غیرعلنی با حضور وزرای اقتصادی دولت خبر داد. 
»محمدحسین فرهنگی«، درباره جلسه غیرعلنی مجلس شورای اسلامی گفت: ساعتی از جلسه مجلس شورای اسلامی به صورت 
غیرعلنی و با دستور بررسی مشکلات معیشتی و اقتصادی و بررسی راهکارهای افزایش جهش تولید که شعار سال است، برگزار 
خواهد شد. سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی افزود: در جلسه غیرعلنی موضوعات کلان اقتصادی و معیشتی در 
کشور با حضور مسئولان دولتی و مربوطه مورد بحث و بررسی قرار خواهد گرفت. وی درباره افراد دعوت شده از دولت گفت: وزرای 
اقتصادی دولت در این جلسه حضور خواهند داشت و برخی از نمایندگان مردم دیدگاه های خود را درباره مشکلات معیشتی و 

اقتصادی مطرح خواهند کرد.

دریا وفایی/  گروه سیاست
daryavafaei2009@gmil.com

در ادامــه سلسله نشســت های خبــری 
ســخنگوی وزارت امورخارجه با اصحاب 
رسانه داخلی وخارجی درسال کرونایی99 
که با رعایت پروتکل های بهداشتی برگزار 
شــد »سیدعباس موســوی« ضمن مرور 
رویدادهای اخیر کشورهای منطقه و روابط 
بین الملل، به پاســخ گویی پرســش های 

خبرنگارها پرداخت.
وی ضمــن ابــراز تأســف از رفتارهــای 
سرکوب گرایانه رژیم آمریکا و همدردی با 
مردم این کشور در پیامی به زبان انگلیسی از 
دولت و پلیس آمریکا خواست تا خشونت ها 
علیه مردم خود را متوقــف کنند و اجازه 

بدهند آن ها نفس بکشند.
موسوی گفت: از صحنه های خشونت باری 
که این روزها پلیس آمریکا در پیش انظار 
مردم جهــان خلق می کنــد و بی محابا و 
با حداکثر بدرفتاری هــا، مردمی را که به 
صورت مسالمت آمیز خواســتار احترام و 
توقف توحش هستند ســرکوب می کند، 
بســیار متاســفیم. ســخنگوی دستگاه 
دیپلماســی، درادامه با تبریک آغاز به کار 
مجلس یازدهم، تلاش هــای نمایندگان 
پیشین را نیز در دیپلماسی اثرگذار دانست و 
در واکنش به اظهارات رئیس جدید مجلس 
درباره خسران دانستن مذاکره یاد آورشد: 
قــوه مقننــه و وزارت امورخارجه وظایف 
و تکالیفــی دارند کــه در چارچوب قانون 
اساسی برعهده آن هاســت. نقطه نظرات 
مجلــس به عنــوان نمایندگان مــردم را 
می شــنویم و اگر تبدیل به قانون شود، به 
عنوان وظیفه بــه آن عمل می کنیم. آنچه 
اجرا می شود سیاست های کلی نظام است 
که در نهادهایی بررسی و تدوین می شود که 
در صورت تأیید در شورای عالی امنیت ملی 
تا رهبری به اجرا درمــی آید. ما تابع قانون 
و مقررات هستیم و امیدواریم با همکاری 
همدیگر این همــکاری و تعامل که برای 

پیشــبرد اهداف و منافع ملی است، ادامه 
یابد. وی در پاســخ به پرسش »نسل فردا« 
درخصوص تشکیل فراکسیون دیپلماسی 
بین المللی و منافع ملی در مجلس یازدهم 
بیان داشت: قرار اســت این فراکسیون با 
حضور جمعــی از نماینــدگان مجلس با 
دیدگاه های مختلف و دغدغه دیپلماســی 
تشکیل شود. البته این فراکسیون درمجلس 
قبلی بوده و الان هم خواســته اند تشکیل 
شــود؛ ما هم اســتقبال کردیم. به هرحال 
این فراکسیون به نزدیک ترشدن دیدگاه ها 
درمسائل خارجی بســیار کمک می کند؛ 
نیز موجــب هم افزایی افکار و اندیشــه ها 
برای پیشبرد منافع ملی کشورمان خواهد 
بود و تداخلی با وظایف کمیسیون امنیت 
ملی ندارد. ســخنگوی وزارت امورخارجه 
کشــورمان در پاسخ به پرســش دیگر ما 

مبنی بر راه اندازی سفارت مجازی فلسطین 
توسط وزارت امورخارجه گفت: این قانون 
جدیدی اســت که تصویب شــده و حتماً 
اجرایی خواهیم کرد. در این خصوص هفته 
پیش اولین جلسه برگزار شد و ابعاد سیاسی 
و حقوقی این مســئله مورد بررســی قرار 
گرفت. موســوی تاکید کرد: این کار حتماً 
ادامه می یابد و مخاطب ما مردم فلسطین با 
همه گرایش ها هستند. ما ارتباطات خوبی با 
مردم و گروه های فلسطینی داشتیم و از این 
طریق هم ارتباطات ما با مردم فلسطین در 
همه زمینه ها ادامــه یافته و تقویت خواهد 
شــد. گمانه زنی ها راجع بــه کاندیداتوری 
ریاســت جمهوری »محمدجوادظریف« 
موضوع دیگــری بود که عباس موســوی 
در گفت وگــوی اختصاصی با مــا راجع به 
صحت وسقم آن پاســخ داد: تا این لحظه 

هیچ چیزی نشنیده ام و از اتفاقاتی که دراین 
زمینه می افتد و خبرهایــی که می گویند 
تعجــب می کنم. وی صراحتــاً اعلام کرد: 
دکتر ظریــف چنین تصمیــم و برنامه ای 
بــرای کاندیداتــوری ریاســت جمهوری 
1۴00 ندارند. از ایشــان پرسیدم و ایشان 
هیچ تصمیمی برای ایــن کار ندارند. ورود 
نفت کش هــای ایرانی به ونزوئــلا از دیگر 
موضوعاتی بود که توسط خبرنگاران مطرح 
و موسوی درباره آن توضیح داد: آنچه از دید 
جمهوری اســلامی رخ داده، یک تجارت 
مشروع اســت که دو کشــور حق دارند از 
آزادی تجارت برخوردار باشند؛ اما ازآنجاکه 
آمریکایی ها به قلــدری و یک جانبه گرایی 
عادت کرده اند، این مسئله را قبول نکردند. 
ایران و ونزوئلا تحریم نیســتند بلکه مورد 
تحریم یک جانبه و ظالمانه از سوی آمریکا 

هستند که هیچ کشوری ملزم به رعایت آن 
نیست. این تجارت نشان داد ایران از حقوق 

خود حتی در دوردست ها دفاع می کند.
 ارســال محموله جدید )500هزاردلاری( 
پزشــکی از کره جنوبی به ایران، پرســش 
دیگرخبرنگاران بود که موسوی درباره آن 
گفت: خیلی زحمت کشیده اند. حدود دو 
سال با کره ای ها مذاکره کردیم اما ازآنجاکه 
آن ها به حرف آمریکایی ها گوش می دهند، 
منتظر پاســخ آمریکا بودند. هفت میلیارد 
دلار پول ایران در کره است که باید به کشور 
ما عودت داده می شد؛ اما آن ها در این زمینه 
غفلت و تعلل داشتند. ما تاکید می کردیم 
اســتناد به تحریم ها توســط کره جنوبی 
نادرست است زیرا ایران تحت هیچ تحریمی 
نیست و تحریم های آمریکا نمی تواند مورد 
استناد آن ها باشــد. اقدام جدید کره، گام 
کوچک اما بــا تأخیر فراوان اســت و باید 
آن ها فکر بیشــتری کنند تا روابط دیرینه 
دو کشور که در مقاطعی زبان زد بوده است 
را بیش از این مخدوش نکنند. گفتنی است، 
تولد ۴9سالگی سیدعباس موسوی یعنی 
هشــتم خردادماه، بهانه ای بود تا اصحاب 
رسانه پس از پایان جلسه خبری، با تبریک 
وعکس های یادگاری، لحظات ماندگاری را 
برای خود و سخنگوی دستگاه دیپلماسی به 
ثبت برسانند. نکته جالب توجه این حاشیه 
تولدی، حضور عابران درجمع خبرنگاران 
و گرفتن عکس یادبود با سخنگوی وزارت 
امورخارجــه بود.  موســوی، همچنین در 
گپ وگفت دوســتانه با اهالی رســانه راز 
جوانیش را که مورد پرســش خبرنگاران 
واقع شده بود، ســادات بودنش عنوان کرد 
و گفت: ما ســیدها خوب می مانیم؛ ضمن 
اینکه چندان زندگی مرفهی نداشــته ام. از 
دوران بچگی سختی های خودم را کشیده ام، 
ازنوجوانی به جبهه رفتم )1۴ تا 1۷ سالگی(. 
وی به مزاح ادامه داد: با ایــن وجود اگر به 
نظر دوســتان خوب مانده ام شاید ژنمان 

خوب است.

آقای وزیر کاندیدا نمی شود!
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 پیگیری خبر کاندیداتوری »ظریف« از زبان سخنگوی وزارت امورخارجه در گفت وگو با »نسل فردا«: 

خبر ویژهشورای نگهبان

دبیر شورای نگهبان با اشــاره به تشکیل مجلس یازدهم ضمن 
یلدا توکلی / گروه جامعه

   tavakoli.yalda11@gmail.com
تبریک به منتخبان مردم، سخنان و توصیه های مهمی را خطاب 
به نمایندگان خانه ملت ایراد کــرد. آیت اله »احمدجنتی« در 
جلسه شورا که با حضور فقها و حقوق دان ها برگزار شد، سالگرد ایام رحلت حضرت امام خمینی)ره( را تسلیت 
گفت و یاد و خاطره ایشان را گرامی داشــت. این یار قدیمی بنیان گذار انقلاب با اشاره به فرارسیدن سالگرد 
قیام۴۲ و به شهادت رســیدن جمعی از مردم توسط رژیم منحوس پهلوی، خاطرنشــان کرد: »15خرداد 
1۳۴۲عده ای از مردم بی دفاع توسط عمال رژیم شاه به شهادت رسیدند که همین امر آثار و برکات فراوانی 
داشت و ازجمله سر منشا پیروزی انقلاب شد.« آیت اله جنتی، درادامه با اشاره به تشکیل مجلس یازدهم ضمن 
تبریک به منتخبان مردم، سخنان و توصیه های مهمی را خطاب به نمایندگان خانه ملت، ایراد کرد. نخستین 
توصیه دبیر شورای نگهبان به نمایندگان مجلس یازدهم »خودمراقبتی« بود. وی در تشریح این موضوع گفت: 
»در انتخابات دوم اسفندماه 11۷نماینده مجلس دهم از مردم رأی نگرفتند و حدود ۷0نفر نیز صلاحیت شان 
از سوی شورای نگهبان تائید نشد؛ هم نمایندگان قبلی توجه کنند چه کردند که چنین اتفاقی برایشان افتاد و 
هم نمایندگان فعلی از این موضــوع درس بگیرند.« وی توجه به پیام رهبر انقــلاب در افتتاحیه مجلس و 
عملیاتی کردن آن را دیگر توصیه خود به نمایندگان ملت دانست و افزود: »همه بندهای پیام حکیمانه رهبر 

انقلاب خطاب به نمایندگان، راه گشا و نقشه راه آنان است که امیدواریم هرچه سریع تر اجرایی شود.«
دبیر شورای نگهبان در توصیه سوم خود به نمایندگان ملت، سیاست های کلی قانون گذاری را سند جامعی 
از آسیب ها و راهکارهای نظام تقنینی کشور عنوان کرد و از نمایندگان مجلس یازدهم خواست برای تصویب 
قوانین، این سیاست ها را مورد توجه قرار دهند. وی در توصیه چهارم، اولویت گذاری در تصویب قوانین را برای 
مجلس در امر قانون گذاری ضروری دانست و بر اصلاح قانون انتخابات مبتنی بر سیاست های کلی انتخابات 
تأکید کرد.  آیت اله جنتی در پنجمین توصیه خود، از نمایندگان مجلس یازدهم خواست با قانون گذاری خوب، 
موجب ریل گذاری صحیح برای دولت و دستگاه های مختلف شوند که ازجمله این ریل گذاری ها توجه به رونق 
تولید، مبارزه با قاچاق، کمک به بالارفتن ارزش پول ملی، نظارت بر کنترل نقدینگی کشــور و کاهش تورم 
است. دبیر شورای نگهبان در آخرین توصیه خود به نمایندگان، آنان را به پرهیز از اقدامات سطحی و حاشیه ای 
فراخواند و تاکید کرد: »در میان نمایندگان مجلس یازدهم، متخصصان زیادی به ویژه جوانان حضور دارند که 

انشاءاله بتوانند در جهت رفع مشکلات اساسی مردم گام بردارند.«

رئیس سازمان بازرســی کل کشــور، به رئیس قوه قضائیه درباره پیگیری پرونده »آســیه پناهی« گزارش داد. 
حجت الاسلام والمسلمین »درویشیان« پیرامون بررسی های سازمان بازرسی در زمینه تخریب آلونک آسیه پناهی 
زن کرمانشاهی، گفت: ماموران شهرداری فاقد دستور قضائی تخریب بودند و برای اینکه مقاومت متوفی را بشکنند 

تا مانع تخریب آلونک نشود، از اسپری فلفل غیرمجاز استفاده کرده اند.
درویشیان در جلسه شورای عالی قوه قضائیه پیرامون بررسی های سازمان بازرسی در زمینه تخریب آلونک زن 
کرمانشاهی، اظهار کرد: به محض اطلاع از این موضوع، هم ســازمان بازرسی و هم دادگستری استان کرمانشاه 

ورود کردند.
وی به بیان چند نکته در این زمینه پرداخت و تصریح کرد: در اینکه زمین اوقافی بوده و تصرف شــده و کاربری 
آن فضای سبز است و ساخت وســاز در آن از هر جهت غیرمجاز بوده، تردیدی وجود ندارد، ولی برخورد مأموران 

شهرداری با این خانم و تعدادی از بستگانش که در محل حاضر بودند، غیرقابل قبول است.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور افزود: مطابق بررسی های سازمان بازرسی و دادگستری، ماموران شهرداری برای 
اینکه مقاومت متوفی را بشکنند تا مانع تخریب آلونک نشود، از اسپری فلفل غیرمجاز استفاده کرده اند که با همین 

عنوان، تحت تعقیب دادگستری قرار گرفتند و قرار برای آن ها صادر شده است.
درویشیان، با بیان اینکه ماموران شهرداری فاقد دستور قضائی تخریب بودند، گفت: البته این افراد به دستور کلی 
یکی از سرپرستان نواحی دادسرای عمومی و انقلاب کرمانشاه که سال گذشته و برای مدت یک سال صادر شده 
بود و هنوز مهلت آن به اتمام نرسیده، استناد کرده اند و این درحالی است که مجوز مذکور صرفاً برای جلوگیری از 

ساخت وساز غیرمجاز صادر شده و برای تخریب نبوده که این موضوع هم یکی از موارد اتهامات است.
وی از صدور دستورات لازم به بازرسی استان کرمانشاه برای پیگیری موارد مشابه از برخوردهایی که شهرداری 
انجام می دهد، خبر داد.رئیس سازمان بازرسی کل کشور همچنین به تشریح پیگیری های سازمان بازرسی درمورد 
وضعیت آب شرب دهستان »غیزانیه« پرداخت و گفت: مطالعات در این زمینه از سال ۸0شروع و پروژه در سال9۴ 
با اعتباری که از صندوق توسعه ملی تخصیص یافته، آغاز شده است؛ ولی هنوز به بهره برداری نرسیده و 90درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته است. وی ادامه داد: بررســی ها از کوتاهی های مسئولان مربوطه در حوزه های مختلف 
ازجمله آب و فاضلاب و شرکت های نفت و گازی که این پروژه در مسیر آن ها بوده و به موقع اجازه اجرای پروژه را 
ندادند، حکایت دارد. درویشیان خاطرنشان کرد: تاکید شده که تخلفات به صورت دقیق بررسی و مستند شود و 

برخورد لازم صورت گیرد.

اصلی ترین توصیه دبیر شورای نگهبان به نماینده های ملت چه بود؟

خودمراقبتی!
رئیس سازمان بازرسی:

ماموران شهرداری به »آسیه پناهی« اسپری فلفل زدند


